



Terms and conditions:

By purchasing our car insurance product, you are agreeing to the following:

1. The terms and conditions of our car insurance product. All quotes and policies are subject to AXA's terms and conditions (Please see the [policy booklet](#) for more details), and they are also subject to the regulations regarding the minimum premium.
2. A 'Safe Driver', defined as a driver with a clean driving record for up to 5 years, is eligible for a premium of up to 50% less than standard rates, subject to the minimum premium. A "no claims bonus" is applied to a car insurance policy when a customer discloses the number of years that he/she has been driving in the UAE or in a transferable licence country without having a fault accident.
 - a. This is applicable only to standard submissions for car insurance and on a referral basis for the high performance and restricted vehicles.
 - b. This is applicable for comprehensive new business and not on third-party insurance policies and the renewals of the client's other insurance policies.

الأحكام والشروط:

من خلال شرائك منتجنا لتأمين السيارات ، فإنك توافق على ما يلي:

1. شروط وأحكام منتجنا الخاص بتأمين السيارات. تخضع جميع عروض الأسعار والوثائق التأمينية للشروط والأحكام القياسية الخاصة بأكسا (يرجى الاطلاع على [كتيب الوثيقة](#) لمزيد من التفاصيل)، كما أنها تخضع للوائح المتعلقة بالحد الأدنى من الأقساط.
2. "السائق الآمن" ، الذي يُعرَّف بأنه يتمتع بسجل قيادة نظيف لمدة تصل إلى 5 سنوات ، مؤهل للحصول على قسط تأمين بسعر يصل إلى 50٪ أقل من الأسعار القياسية، مع مراعاة الحد الأدنى من الأقساط. يتم تطبيق "مكافأة عدم وجود مطالبات" على وثيقة التأمين على السيارات عندما يكشف العميل عن عدد السنوات التي قضاها في القيادة في الإمارات العربية المتحدة أو في بلد تتاح فيها الرخصة القابلة للتحويل، دون التعرض لحادث وقع بسبب خطأ من جانب العميل.
 - أ. تطبق هذه المكافأة على عملية التقديم القياسية/ الإعتيادية لتأمين السيارات وعلى أساس الإحالة للمركبات عالية الأداء والمركبات التي عليها قيود.
 - ب. تطبق هذه المكافأة على وثائق التأمين الشامل الجديدة وليس على وثائق الخاصة بتأمين الطرف الثالث، تجديد وثائق التأمين الأخرى للعميل.